
Zápisnica č. 13/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 28. 6. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš Finka, Ján 

Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Slávnostné otvorenie CISCO (pror. Janíček) 
2. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum (pror. Petráš) 
4. Zásady spolufinancovania a prefinancovania projektov SF z centrálnych zdrojov (pror. 

Redhammer, kvestorka) 
5. Návrh na organizačnú zmenu na rektoráte STU (kvestorka Žideková) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum (pror. Petráš) 
3) Zásady spolufinancovania a prefinancovania projektov ŠF z centrálnych zdrojov (pror. 

Redhammer, kvestorka Žideková) 
4) Návrh na organizačnú zmenu na rektoráte STU (kvestorka Žideková) 
5) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/8/2010, 1/6/2010, 2/7/2010, 2/12/2010 
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2010 - termín plnenia bol predĺžený do 12.7.2010 
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o aktuálnej výzve ASFEU na projekty kompetenčných centier. Informoval aj 
o výsledkoch rokovaní s SAV a UK v tomto smere. 
 
 
K bodu 1 Slávnostné otvorenie CISCO (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Na rektoráte STU bola zriadená miestnosť vybavená špičkovou informačnou 

technikou a technológiou, ktorá umožňuje realizovať konferencie na diaľku. 
Akcia bola financovaná z MŠ SR a okrem STU ju má ešte TU Košice. Po 
slávnostnom otvorení prebehlo spojenie s MTF STU v Trnave, ktoré 
dokumentovalo funkčnosť celého systému. V budúcnosti touto technikou 
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majú byť vybavené viaceré univerzity na Slovensku. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/13/2010  
Vedenie STU berie na vedomie otvorenie systému CISCO na STU. 
 
 
K bodu 2 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a informoval o výsledkoch posledného 

kontrolného dňa. Navyšovanie ceny stavby je nereálne, spôsobilo by to 
okrem iného problémy vo verejnom obstarávaní. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Sú známe z praxe prípady postupného navyšovania ceny stavby rôznymi 
dodatkami k zmluve. Projekt a stavbu realizuje STU a v konečnom dôsledku 
bude za všetko zodpovedná STU. 

Rektor Báleš: Na poslednom kontrolnom dni bolo potvrdené a zdôraznené, že cena stavby 
ani plánované termíny sa meniť nebudú. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/13/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby FIIT STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie ročníka 2009/2010 časopisu Spektrum (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál na rokovanie. Keďže v rámci diskusie vznikli 

niektoré otázky a prorektor Petráš nebol prítomný aby ich zodpovedal, tento 
bod rokovania bol presunutý na nasledujúce rokovanie vedenia STU. 

 
 
K bodu 4 Zásady spolufinancovania a prefinancovania projektov ŠF z 

centrálnych zdrojov (pror. Redhammer, kvestorka) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Kvôli realizácii projektov ŠF hlavne z pohľadu ich financovania bol 
vypracovaný tento materiál. Prostriedky na spolufinancovanie 
a prefinancovanie projektov budú poskytnuté fakultám na základe 
podpísanej zmluvy. Dohodu vypracuje kvestorka STU. Neoprávnené 
výdavky projektu, ak vzniknú, pôjdu na ťarchu fakulty. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa, akým spôsobom bude riešená zodpovednosť u projektov na 
úrovni STU nie fakúlt. Odpoveď rovnakým spôsobom ako na fakultách. 

Pror. Finka: Navrhol zmeniť názov na Zásady realizácie ... 
Kvestorka 
Žideková: 

Projekty sú rôzne a preto bude k nim potrebné pristupovať aj individuálne. 
Predložené zásady budú ešte zjednotené a potom bude materiál predložený 
na rokovanie KR STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/13/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženými zásadami realizácie spolufinancovania 
a prefinancovania projektov ŠF z centrálnych zdrojov. 
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K bodu 5 Návrh na organizačnú zmenu na rektoráte STU  
(kvestorka Žideková) 

  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Predložila na rokovanie písomný materiál, za účelom realizácie 
racionalizačných opatrení na Rektoráte STU je navrhované zrušenie 
nasledovných pracovných miest: 
1)pracovného miesta na  EPÚ – oddelenie rozpočtu a financovania č. útvaru 901212,  
   pracovník pre plán a rozpočet, druh práce: samostatné zabezpečovanie rozpočtovania. 
 Uvedené pracovné miesto sa ruší ku dňu 30. 9. 2010. 
V súvislosti so zrušením pracovného miesta sa zamestnanec Ing. Peter Mališka stáva 
nadbytočným v zmysle § 63, ods. 1, písm. b, Zákonníka práce. 
 
2)pracovného miesta v Útvare technicko – investičných činností č. útvaru 901250, právnik,   
   druh  práce: zabezpečovanie  majetkoprávnej  agendy  vrátane  zastupovania univerzity     
    v majetkoprávnych sporoch.       
    Uvedené pracovné miesto sa ruší ku dňu 31. 10. 2010. 
V súvislosti so zrušením pracovného miesta sa zamestnanec JUDr. Mária Szentiványová 
stáva nadbytočnou v zmysle § 63, ods. 1, písm. b, Zákonníka práce. 
 
Vedenie STU konštatuje, že uvedených zamestnancov nemá možnosť ďalej zamestnávať 
na mieste, ktoré bolo dohodnuté v pracovnej zmluve ako miesto výkonu práce. V prípade, 
že zamestnanci nebudú súhlasiť so skončením pracovného pomeru dohodou,  bude im daná 
výpoveď z dôvodu nadbytočnosti. Skončenie pracovného pomeru výpoveďou R STU 
prerokuje so zástupcami zamestnancov.

 
Uznesenie V-STU č. 2/13/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Návrh na organizačnú zmenu na rektoráte 
STU“. 
 
 
K bodu 6  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie návrh na udelenie odmien pre riaditeľov jednotlivých súťaží, 
ktoré úspešne prebehli v rámci Športových majstrovstiev STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/13/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený Návrh odmien pre riaditeľov súťaží v rámci Športových 
majstrovstiev STU. 
 
2) Prorektor Finka: 

Predložil na rokovanie otázku vyčlenenia prostriedkov na pre-auditu zabezpečenia 
manažmentu a podporných činností na STU. Po diskusii bolo rozhodnuté materiál 
stiahnuť z rokovania, dopracovať ho a predložiť na nasledujúce rokovanie vedenia STU. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1) Dodatok k NZ s nájomcom T – Mobile Slovensko a. s., Vajnorská, Bratislava. Nájom nebytových 
priestorov na ŠDaJ Mladosť sa predlžuje do 1.7.2012. 

2) Dodatok k NZ s nájomcom CENT, s. r. o. Námestie hraničiarov 39, Bratislava. Prenájom priestorov na 
ŠD Dobrovičova. Dodatkom sa predlžuje nájom priestorov – poskytovanie služieb (práčky) do 
30.6.2012. 
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3) NZ s nájomcom MIOMED, s. r. o., Špitálska ul. 10, Bratislava. Predmetom nájmu je nebytový priestor 
na ŠD Mýtna, miestnosť 0.12 o výmere 18,16 m2, 0.13 o výmere 80,08m2 v suteréne a miestnosť č. 1.16 
o výmere 85,02 m2 na prízemí. Celkom do nájmu 183,26 m2 za účelom prevádzkovania zariadení 
slúžiacich na regeneráciu a rekondíciu. Doba nájmu od 1.7.2010 do 30.6.2015. 

 
Ostatné návrhy na prenájmy boli stiahnuté z rokovania vedenia STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 4/13/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom NZ a dodatkov k NZ. 
 
4) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie písomné materiály o riešení nájmov pre krúžok Omega a klub 
ELAM. Podrobne informoval o uskutočnených rokovaniach s týmito subjektmi. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/13/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave riešení nájomných zmlúv s krúžkom 
Omega na ŠD Mladosť a VŠ klubom ELAM. 
 
5) Prorektor Redhammer: 

Oznámil, že slávnostný podpis zmluvy o založení Dunajského výskumného klastra 
univerzít bude v Primaciálnom paláci dňa 9.7.2010. 

 
6) Prorektor Kalužný: 

− Oznámil, že letná časť univerziády 2011 bude na FTVŠ UK v Bratislave 
− informoval o systéme vyplácania štipendií doktorandom a o kontrole uskutočnenej za 

1. štvrťrok 2010 
− MŠ SR predpísalo novú štruktúru Výročnej správy a požaduje od nás doplniť 

množstvo tabuliek s údajmi. Navrhol termín prípravy týchto informácií pre MŠ SR 
predĺžiť do konca júla 2010. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/13/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom na predĺženie termínu na zosúladenie výročnej 
správy STU s požiadavkami MŠ SR do konca júla 2010. 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


